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 2020בנובמבר  30פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

 

במשרדי המועצה  30.11.2020פרוטוקול ישיבת הנהלת מועצת בנימינה גבעת עדה שהתקיימה ביום שני, 

 . ZOOMהמקומית / מערכת 

 ראש המועצה. - איתי ויסברג משתתפים:

 

 חברי המועצה:

 
 

מנחם ברגב, אביטל תבור, שלום טרם, ג'קלין בן עמי אריקסון, אפרת 

 .אהרון שיאחי, אביב רגב, אלינור בראלמזרחי, 

  

 מנכ"לית המועצה -גרמן -ניצן מחנאי צוות מקצועי:

 מהנדסת המועצה -שרון פישמןשרון פישמן  

 מנהלת אגף חק"ר –מוניק וקנין   -אושרת נגר

 גזבר –צור אוריון 

 מנהלת אגף שירות לתושב ותפעול -נגר אושרת

 דובר -עומרי פורת

 יועמ"ש –עו"ד דני נחליאלי 

 א

 

 

 על סדר היום: 

 נ"ס + מנכ"לית המתנ"ס ופעילותיוהכרות עם יו"ר הנהלת המת .1

 החלטה – מבנה פרוטוקול הנהלה .2

  פרסום תכנית סלילה .3

 דיון בפרוטוקול ועדת גבעת עדה .4

 המלצה על מודל  –פינות הפרדה  .5

 אישרור חוק העזר לרוכלות .6

 

 

 

 

 ברכה,ב

 איתי ויסברג

 ראש המועצה         
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 מהלך הדיון:

 

 ומנכ"לית המתנ"ס ופעילותיונ"ס הכרות עם יו"ר הנהלת המת .1

 – 2020, מנכ"לית המתנ"ס הציגו מצגת סיכום שנת מרום, יו"ר המתנ"ס וגב' לבנה קארומר יאיר 

 התבצע דיון של שאלות ותשובות מול צוות המתנ"ס אתגרים, יעדים ותקציבים.

 

  מבנה פרוטוקול הנהלה .2

 נערך דיון בעניין מבנה פרוטוקול ההנהלה ופרסומו באתר המועצה.

 ע"י גורמי חוץ ה ונעשתה סקירה  החלטה: פרוטוקול ההנהלה יכלול בתוכו את סדר היום, במיד

 . החלטות שהתקבלוו /פנים הנושא יצוין

 

 הסלילהתכנית  .3

 .תכנית הסלילה לתושבים לפרסם אתהחלטה: 

 

 דיון בפרוטוקול ועדת גבעת עדה .4

 גבעת עדה.ועדת בפרוטוקול  דיון

 

 המלצה על מודל   –פינות הפרדה  .5

 הוצגו שלושה מודלים של הפרדה, פינות רחוב, פינות יישוביות ופח ירוק.

מודל פינות ההפרדה וכמו כן ינתח את הכדאיות במעבר להפרדת  להזמין עבודת ייעוץ לניתוחהחלטה: 

 פסולת אורגנית

 

 אישרור חוק העזר לרוכלות .6

 גרסה אחרונה שחזרה ממשרד הפנים. –היועמ"ש הציג את טיוטת חוק העזר לרוכלות 

ב, שנכנס לבקשת משרד הפנים שמסייג את סעיף א' שהרשיונות יינתנו רק לתושבי 14תיקון בסעיף 

 בנימינה גבעת עדה. במקרים מיוחדים המועצה יכולה להחליט לתת גם לאנשים שהם לא רק תושבים.

 רישיונות. 7רישיונות ירד ל 5+5תיקון נוסף במקום 

 רוכלותלטיוטה של חוק העזר  לאשר אתהחלטה: 

 
 
 
 
 

 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה,

 איתי ויסברג                                                                           

 ראש המועצה       


